
Szombathely Megyei Jogú Város polgármestere részére
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Dr. Puskás Tivadar

Tárgy: Interpelláció az Idösügyi Tanács összehívásának tárgyában

Tisztelt Polgármester Úr!,

Az Európai Unió ajánlásának megfelelően 2012 az időskorú aktivitás európai éve lesz. Az
időskorúakkal jövőre az ajánlásnak megfelelően, de attól függetlenül is kiemelten kell
foglalkoznunk.

Hasonlóan más magyarországi városokhoz Szombathelyen is létezik az idősüggyel foglalkozó
testület, az Idősügyi Tanács. A tanács elnöke Szombathely Megyei Jogú Város mindenkori
polgármestere.

A fontos területtel foglalkozó tanács működéséről azonban semmi hír. Az időskorú aktivitás
európai évére készülve kérdezem Polgármester Urat, hogy a jelen ciklusban összesen
hányszor ülésezett a szombathelyi Idősügyi Tanács, mikor tartották az utolsó ülést és az
elnöki funkciót ellátó polgármester mikor kívánja legközelebb összehívni a testületet?

Megtisztelő válaszát előre is köszönöm!

Interpellációmat Szombathely Megyei Jogú Város Közgyűlésének 20 ll. december 15-ei
ülésén szóban is elő kívánom adni!

Szombathely, 2011. december 12.

Tisztelettel

Horváth Zoltán

önkormányzati képviselő, Szombathely Megyei Jogú Város

Lehet Más a Politika



Dr. Puskás Tivadar

Szombathely Megyei Jogú Város polgármestere részére

Tárgy: Interpelláció az egykori Szent-Györgyi Albert Középiskola épületének sorsáról

Tisztelt Polgármester Úr!,

A szombathelyi közgyűlési többséget adó Fidesz-KDNP 2011. májusában döntött a Szent-
Györgyi Albert Középiskola bezárásáról.

A döntést heves tiltakozások és az összes ellenzéki szervezet felszólalása ellenére hozták meg.
Indokként nem csupán gazdasági megfontolások szerepeltek, de az is megfogalmazódott,
hogy a lépés sel csökkenjen a városban a gimnáziumi osztályok száma. Akkori
felszólalásaimban többször elmondtam, hogy azokat a diákokat, akik a Szent-Györgyibe
jelentkeznének nem tudjuk a célként megfogalmazott műszaki szakképzés irányába terelni.
Inkább valószínűsíthető az, hogyamegye más gimnáziumaibajelentkeznek, vagy olyan
gimnáziumi osztályok indulhatnak, amelyek betöltik az iskolabezárással jelentkező űrt.

Az elmúlt hetek híradásai szerint ez be is következik, a katolikus egyház bejelentése szerint új
gimnáziumi osztályt kívánnak indítani.

A döntés azonban megszületett, az intézményt négy részre szakították, ám az iskola
épületének sorsáról nem volt akkor szó és nincs azóta sem. Az épület jelenleg üresen áll.
Egyedül tornatermét használják sportegyesületek.

Közel fél évvel az iskola bezárása után felmerül tehát a kérdés, hogy mi lesz a Szent-Györgyi
Albert Középiskola épületéveI. Van-e terve a városvezetésnek annak hasznosításáról, vagy a
város üresen álló épületeinek sorát fogja gazdagítani?

Interpellációmat Szombathely Megyei Jogú Város Közgyűlésének 2011. december 15-ei
ülésén szóban is elő kívánom adni!

Szombathely, 2011. december 6.

Tisztelettel

Horváth Zoltán

önkormányzati képviselő, Szombathely Megyei Jogú Város

Lehet Más a Politika



Dr. Takátsné dr. Tenki Mária
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potqármester

Szombathely Megyei Jogú Város tanácsnoka részére

Tárgy: Kérdésfeltétel "Vége az önkéntesség Európai Évének. Minként foly tatjuk Szombathelyen?" címmel

Tisztelt Tanácsnok Asszony!

Ez év januárjában kérdést intéztem a városvezetéshez annak kapcsán, hogy hogyan készül
Szombathely a 2011-es Önkéntesség Európai Évére.

Kérdésemre adott válasz nem csak üres felelet maradt, hanem valós aktivitás követte:
konferencia a városházán, együttműködési megállapodás a Vas Megyei Önkéntes
Centrummal, az önkéntes ség propagálása több hivatalos és kevésbé hivatalos fórumon.

Az Önkéntesség Európai Évének lassan vége, az eddig elért eredményeket azonban szükséges
folytatnunk.

Tisztelt Tanácsnok Asszony! Milyen tervei vannak a szombathelyi városvezetésnek az
önkéntesség évében elért eredmények további folytatására vonatkozólag?

Kérdésemet a 2011. december 15-ei Közgyűlésen szóban is elő kívánom adni!

Szombathely, 2011. december 6.

Megtisztelő válaszát előre is köszönöm!

Tisztelettel

Horváth Zoltán

önkormányzati képviselő, Szombathely Megyei Jogú Város

Lehet Más a Politika


